
ZAPISNIK 

4. sjednice Vijeća Muzičke akademije u Puli akademske godine 2015./2016. održane 

13. siječnja 2016. godine s početkom u 12 sati 

Prisutni: Dekan prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani, izv. prof. mr. art. 

Zdenko Osip,  doc. mr. art. Sofija Cingula, , izv. prof. mr. art. Mirjana Grakalić, doc. dr. sc. Sabina 

Vidulin doc. art. Dražen Košmerl, doc. mr. art. Franko Božac, prof. art. Massimo Brajković, 

Vladimir Gorup, v. as., Ivan Šverko, v. as., doc. art. Domeniko Briški, Branko Okmaca, v. pred. 

Odsutni: doc. art. Denis Modrušan,  doc. dr. sc. Lada Duraković, mr. art. Elda Krajcar-Percan, 

v. pred 

Jednoglasno se usvaja sljedeći  

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika 

2. Informacije dekana 

3. Integrirani studijski programi 

4. Raspisivanje natječaja 

5. Razno 

Ad 1. 

Jednoglasno se usvajaju zapisnici 2. i 3.  sjednice Vijeća. 

       Ad 2. 

a) Dekan informira prisutne da se sjednice Vijeća Akademije neće snimati osim u iznimnim 
situacijama uz prethodnu najavu.  

b) Obavještava o uspješnoj realizaciji koncertne sezone (6 realiziranih projekata). Naglašava 
da su svi koncerti bili posvećeni beatifikaciji Majke Tereze.  Otvara se mogućnost suradnje sa 
Gradom Pazinom i TZ Pula. TZ Županije je uplatila 1.500,00 kn. Zbog velikog angažmana u 
sklopu Akademske koncertne sezone studente je potrebno osloboditi obveza na kolegiju Zbor. 
U planu je turneja zbora i orkestra o čemu će biti više informacija na idućem Vijeću. 

c) Također, Dekan informira Vijeće da su naručeni 1 klavir i 1 pianino. Grad Pula će financirat 

nabavku klavira. 

d) Dekan moli članove Vijeća da još jednom prouče Poslovnik o radu Vijeća. Napominje da, 

ukoliko član Vijeća 3 puta neopravdano ne prisustvuje, postupat će se po Pravilniku. 

e) Dekan informira da će reakreditacija biti 3. i 4. veljače 

f) Doc. art. S. Cingula informira Vijeće da je došlo do promjene statuta Sveučilišta u dijelu koji 

se odnosi na Sveučilišnu knjižnicu. Jedna pravna osobnost može imati samo jednu knjižnicu, 



stoga je došlo do izmjene Pravilnika Sveučilišne knjižnice, ostaje Sveučilišna knjižnica sa 3 

ogranka pri znanstveno nastavnim i umjetničkim sastavnicama Sveučilišta. 

Ad 3. 

Dekan naglašava da su pred kraj pripreme za dvopredmetni  studij Glazbene pedagogije i 

Glazbene terapije.  Vezano uz izradu integriranih studijskih programa dekan predlaže 

imenovanje povjerenstvo za izradu elaborata i studiju opravdanosti. Doc. art. L. Čuperjani 

predlaže povjerenstvo za studij Glazbene pedagogije: Grakalić, Vidulin, Okmaca, Duraković i 

Čuperjani. Usvaja se jednoglasno. Doc. art. Košmerl predlaže povjerenstvo za instrumentalne 

odsjeke: Cingula, Babin, Osip, Božac, Košmerl. Svi nastavnici su dužni ažurirati sa syllabuse. 

Rok za kompletiranje materijala za integrirane studijske programe je ožujak 2016. Doc. art. 

Čuperjani predlaže da se za početak uključe svi nastavnici te da se u srijedu, 20. siječnja održi 

prvi zajednički radni sastanak. Usvaja se jednoglasno.  

Ad 4. 

Održan je sastanak dekana sa rektorom i prorektoricom za financije i poslovne odnose u vezi 

kadrova. Napomenuto je da je vanjska suradnja izuzetno skupa te ju je nužno racionalizirati. 

Dekan predlaže da se iskoriste postojeći koeficijenti za raspisivanje natječaja za radna mjesta 

i to da se koeficijent predavača podjeli na 2 nastavnika sa pola radnog vremena u stalni radni 

odnos za kolegij Klavir obligat. Usvaja se jednoglasno. Dekan naglašava da postoji mogućnost 

raspisivanja natječaja za 2 pripravnika, odnosno 2 stručna suradnika za potrebe realizacije 

nastavnog programa, koncertne djelatnosti i ostalih aktivnosti akademije. Jednoglasno se 

usvaja. Nadalje, u planu je raspisivanje natječaja za zapošljavanje jednog invalida iz posebnog 

fonda Sveučilišta. Jednoglasno se usvaja. Dekan informira Vijeće da je Marija Kuhar Šoša dobila 

docenturu te je također potrebno raspisati natječaj za radno mjesto. Usvaja se jednoglasno.  

Ad 5. 

Dekan ističe da je bilo određenih poteškoća sa Srednjom glazbenom školom u IMR u Puli u vezi 

potpisivanja ugovora za pedagošku praksu. Ugovori su u međuvremenu potpisani. Pedagoška 

praksa i ogledni sati odvijati će se nesmetano. 

Doc. art. D. Košmerl informira Vijeće da su harmonikaši pozvani da tradicionalno sudjeluju sa 

koncertom na Danima harmonike u Poreču. 

Dr. sc. S. Vidulin informira Vijeće da odustaje od tiskanja knjige Glazba u školi u ovoj 

akademskoj godini jer joj nedostaju  sredstva (15.00,00kn) kako bi do 1. ožujka predala za 

tisak. Napominje da će za iduću godinu tražiti sponzore. Dekan predlaže da se izdavanje knjige 

stavi u plan za iduću godinu ukoliko se ove godine ne iznađu sredstva. 

Time je dnevni red iscrpljen. Sjednica Vijeća završila je u 13.00 sati. 

Zapisnik izradila: Sandra Morožin 

KLASA: 003-08/16-03/10 

URBROJ: 380-03-16-1     Dekan 

prof. mr. art. Bashkim Shehu 


